
Referat, møte med tennisklubben, lørdag 6. mars 2021 
 
 
Petter og jeg møtte representanter for tennisklubben på lørdag. 
  
De fortalte at: 
 

• Planer om hall på Mineberget er skrinlagt (kommunen sier det blir for trangt). 
• Mulighet i Tomteveien forsvant (nevnt i møte med Bydalen vel 12. april 2020). 
• De utreder mulighet for hall i Torsbekkdalen sammen med Sarpsborg tennisklubb. Sarpsborg 

kommune tilbyr tomt. 
• Før en permanent hall er på plass, ønsker de å sette opp en boblehall over to baner på 

Wiesebanen hver vinter. Bydalen vel vil få tilsendt mål og andre detaljer rundt boblehall. 
• De er i dialog med kommunen om finansiering av permanent hall. De er interessert i å 

beholde så mye av tennisbanene på Wiesebanen som mulig også etter at de ev. får 
permanent hall. 
 

Petter har kanskje noen supplerende poenger som jeg gikk glipp av. 
Tom Øystein 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Hei, 

 

Jeg synes TØs referat er dekkende.  

 

 

Petter 

 


